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Hugo,

Hier de lijntjes voor de MR.

1"

Interview Kohnstamm/euthanasiecode

- De Euthanasiecode is opgesteld door de RTE, en geeft uitleg over de wijze waarop de RTE de wet toetsen.

- Deze Code is door de RTE aangepast naar aanleiding van de arresten van de Hoge Raad.
- De wijzigingen komen overeen met de arresten en met mijn eerdere brief uit juli jl. aan de TK, waarin ik heb uitgelegd

wat de arresten betekenen voor de praktijk.
- Over cassatie in het belang der wet het volgende:

o Min JenV laat onderzoek verrichten de wenselijkheid van de mogelijkheid tot het instellen van cassatie in belang
der wet tegen RTE-oordelen.

o Deze mogelijkheid zou inhouden dat rechtsvragen uit een oordeel van de RTE aan de Hoge Rzad worden

voorgelegd, zonder er eerst een strafrechtelijke of tuchtrechtelijke uitspraak is geweest.
o Ik heb van Min JenV begrepen dat het onderzoek en de afstemming daarover in afronding zijn. De TK zal hier

binnenkort een brief over ontvangen.

WHO heeft een negatief behandel-advies gegeven over Remdesivir. De lijn daarop is:

Het negatief behandel-advies van de WHO is een belangrijk inzicht.

Het is aan de Stichting Werkgroep Antibioticabeleid (SWAB) om te beoordelen of Remdesivir gebruik kan blijven worden.

Het is aan artsen hoe geneesmiddelen worden gebruikt bij behandeling van patiénten.
Remdesivir is door rivm ingekocht en het is voor artsen en ziekenhuizen beschikbaar indien zij daar om verzoeken.

Uiteraard blijven we de onderzoeken over de werking van Remdesivir nauwlettend volgen.LG
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Pfizer en moderna, mogelijk in december al op de markt

- Het zou natuurijk geweldig zijn als de eerste vaccins al in december toegelaten worden tot de Europese markt,
- Maar als dat zo is dan gaat het om bescheiden aantallen,
- We zijn er klaar voor om dan z.s.m. te beginnen met vaccinatie van groepen in Nederland.

- Over de aanpak hoop ik op korte termijn meer te kunnen vertellen

Octrooi Pfizer wil dat niet vrijgeven

-

We roepen bedrijven op hun kennis onder licentie te delen.

-

Hetis in ieders belang dat vaccins zo snel mogelijk wereldwijd beschikbaar worden.

-

We willen in de Eu meer inkopen dan we nodig hebben voor alleen EU landen.

-

Intentie is om uit die voorraad te doneren. Ook hebben we WHO patent pool gesteund.
-

Maar een dwanglicentie is niet zomaar een oplossing.
=

We zijn in constructieve onderhandelingen met Pfizer en dan is de inzet van zo’n instrument helemaal niet aan de orde.

Horeca eerder open of niet?

- We nemen nu de maatregelen die nodig zijn om het virus de kop in te drukken en ondertussen moeten we ook nadenken over

wat er straks weer kan.

- EZK en J&V werken daarom samen met vertegenwoordigers van de horeca aan ideeé&n en maatregelen voor de nabije

toekomst. Maatregelen die een minstens zo groot effect hebben op het terugdringen van de virusverspreiding, maar straks

meer ruimte kunnen bieden aan de horeca.

- Een pilot is een van de ideeén die besproken worden, maar of dit past, en haalbaar is wordt nog uitgezocht.
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- Bij de mogelijkheden zijn we altijd afhankelijk van de actuele besmettingscijfers en de ontwikkeling van het virus.

- Het is nu dus te vroeg om hier conclusies aan te verbinden.


